



Mini skis

SKU: SKI-SSH-043
EAN: 4893283144891

Where

Team Magnus mini skis are designed for fun parks and back yards! Great on days when you'd go sledding, but you're ready for a bigger challenge and are keen to build some skiing skills. In deep snow you'll need to trample down a suitable track. Confident skiers will enjoy building little jumps or having a go on steeper slopes. No ski poles or further gear is necessary – get on with building intuitive balance in flexible, fun, accessible ski sessions!

How

Suitable for footwear size from 1 (kids) to 10 (adults)*. Any shoe or boot can be fitted in the center of the ski, with the front strap buckled up across the toes and the rear strap crossed behind the heel and buckled up around the ankles. High-ankle hiking boots are comfortably used for this.

*UK: from size 7 (kids) to 7 (adults)

Maintain

The stainless steel buckles are durable in all weathers, but are best stored dry. The skis are made in UV-resistant HDPE plastic and tolerate wide temperature differences. If you do lose straps, Team Magnus sells replacement sets.

WARNING

Intended for children over the age of 3. Max weight 100kg. Skiing carries severe risk of injury. Please note the skis can gather great speed on steep hills/under icy conditions. You halt by a quick sideways jump, best practiced on a gentle slope in soft snow. Always judge the gradient, snow and visibility. Avoid areas with rocks, trees or other obstacles. Avoid designated downhill or cross country skiing areas and busy sledding areas. On hard snow or where there is risk of collision we advise the use of helmets. We advise against the use of ski poles.



Attention!



TEAM MAGNUS
RACE YOU THERE



Tundra wolf Mini skis



Official Mini Skis
of USA Nordic



迷你滑雪板

使用场景

英国Team Magnus马格努斯战队的迷你滑雪板是一款专为滑雪公园和家庭后院而设计的产品，当滑雪橇的有趣体验已经无法满足你的时候，是时候该挑战需要学习更多技巧的滑雪板，在皑皑白雪的场地，选择一条合适滑雪道出发，可以先尝试做一些小的跳跃，当你准备好时，可在更加陡峭的斜坡上体验刺激的滑雪快感。无需滑雪杖以及其他的装备，依靠身体的平衡去滑雪，是更加有趣，灵活的美好滑雪体验。

使用方法

适用于21-44码的鞋子，无论是鞋子还是靴子都可以轻易的安装在滑雪板的中间，前面的绑带扣在鞋前端后，交叉后面的绑带在脚后跟，最后扣紧在脚踝上，即可以轻松穿上，当然，高帮的登山靴是最适合用于这个滑雪板。

维修保养

不锈钢扣带是相当耐用的，适用于任何天气，但建议储存在干燥处。滑雪板是用高强度抗紫外线HDPE 塑料制成的，且能承受各种的温差，十分耐用，如果您丢失绑带，欢迎单独购买。



警告

产品适用于3岁以上儿童使用，最大承重为100公斤，请注意在陡峭的斜坡上或者结冰的条件下滑雪板会加速。建议在平缓的斜坡和松软的雪地上练习快速侧身跳停的相关技巧。使用前，请务必准确判断坡度，雪量，能见度。滑雪时，请尽量避开有凹陷，树木，以及其他障碍物的区域，同时需要避开有特定下坡或越野滑雪区，以及人数众多的滑雪区域。在雪量大以及有碰撞危险的区域，强烈建议使用头盔，但不建议使用滑雪杖。使用本产品，请务必注意安全！



Any shoe or boot can be fitted in the center of the ski



Rear strap crossed behind the heel



Front strap buckled up across the toes



Rear strap buckled up around the ankles



Close both buckles tightly